
• ВІТАННЯ

СЛАВУТИЧ МАЄ 
ТІЛЬКИ ОДИН ШЛЯХ -  

КОНОМІЧНОГО РОЗВИТКУ
Шановні славутчани! 

Напередодні Нового 2008 року прийміть 
мої найщиріші новорічні вітання!

Ми входимо в 
новий відлік часу, 
оцінюючи й ана
л ізую чи пройде
не, п ідбиваю чи 
підсумки року, що 
минає. Він був на
сичений подіями, 
напруженою пра
цею, глибоким  
змістом та звер
шеннями. Він по
д а рув ав  нам 
радість зустрічей 
і в ід кр и тт ів , пе 
рем ог і д о с я г
нень, новий про
фесійний і життє
вий досвід.

Для С лавути
ча 2007 р ік  був 
успішним. Сказа
ти, що все ід е 
ально -  та ко го  
мабуть, ніколи не 

буде. Важливим показником успішної життєдіяльності міста 
є наявність коштів. Сьогодні бюджет міста складає 36 млн. 
грн., та 3 млн. 752 тис. -  бюджет розвитку.

Виконуючи всі ф інансові зобов’язання, Славутич у 2007 
році віддав державі 8 млн. грн.

Великі обсяги робіт здійснено в освітніх закладах. Загаль
ний бюджет міської освіти виконано на 20 млн. 700 тис. грн. 
Придбано комплекти парт і стільців для шкїл, комп’ютерна 
техніка, інтерактивна дошка, проведено ремонтні роботи.

І як результат, не скоротилася мережа закладів освіти, 
41 переможець олімпіад, конкурсів-захистів наукових робіт 
Малої академії наук, перемоги в предметних олімпіадах, кон
курсах фахової майстерності. За рейтингом закладів освіти 
Славутич посідає друге місце в Київській області.

Ми маємо достатній ресурс. За рахунок місцевого бюджету 
на ремонтні роботи в місті витрачено 3 млн. 572 тис. грн. з 
бюджету розвитку і 1,5 млн. грн. — з міського бюджету. Надано 
допомогу коштами міліції, медико-санітарній частині, на об
лаштування амбулаторії сімейної медицини в Ризькому квар
талі, —  хоча ці заклади фінансуються з державного бюджету.

Буває дуже прикро, коли спостерігаємо таку картину: не 
горять лампочки, або не встановлено урни в центрі міста, 
чи не зроблено якісного пішохідного переходу з Тбіліського 
до М осковського кварталу. А відповідальні особи посила
ються на недостатність коштів. Це неправильно.

Скільки б грошей ми не мали, та, якщо не поборемося за 
своїх дітей, не візьмемо на озброєння книгу для душі -  прий
нятий Кодекс етики, -  добрі людські відносини в громаді буде 
підтримувати нелегко.

Ми маємо завжди пам ’ятати, що культура виховується 
поколіннями, традиціями і умовами, які створені навколо. 
Тому треба все робити, щоб змінювати на краще оточуюче 
середовище.

Будемо сподіватися, що в новому році розпочнуться ро
боти в зоні ЧАЕС і будуть нові робочі місця. Хочу звернути
ся до адміністрації ЧАЕС і профспілкового комітету станції: 
треба продовжувати лобіювання програми виводу ЧАЕС з 
експлуатац ії на державном у р івн і. Кроком наш ої пл ідної 
сп івпрац і має стати звернення до Каб інету М ін істр ів про 
підпорядкування Чорнобильської АЕС М іністерству палива 
та енергетики України. Лише за таких підходів можуть народ
жуватися соціальні проекти і ф інансуватися соціальні про
грами, що дасть можливість закласти новий житловий буди
нок на 200 квартир для працівників Чорнобильської АЕС, за
кінчити довгобуд “готелю” для потреб міста та ЧАЕС.

Житло -  проблема номер один у світі. Наближення здачі в 
експлуатацію будинку, яким опікується колектив “Атомремонт- 
сервісу", -  це вагомий подарунок Славутичу до Нового року. Є 
також у планах будівництво на залучені кошти громади житло
вого будинку на кооперативній основі, в якому було б 10 відсотків 
соціального житла. Бюджет розвитку дозволяє це робити.

Відмічається позитивна динаміка в економіці. Ми вийшли 
на створення 1100 нових робочих місць. Триває розширення 
проектів “ Кронпаку” , “С вітлових технологій” , “Відродження 
Полісся” : Проектом року стало відкриття споруди “Технопо- 
лісу” . Приватизація цього об’єкта -  досягнення місцевої еко
номіки. В бюджет надійшло 1 млн. 295 тис. грн.

Завжди увага славутчан прикута до поліпшення роботи 
закладів медицини. В цьому аспекті хочеться подякувати ко
лективам “Атомремонтсервісу” , НАЕК “Енергоатом" за актив
ну соціальну галузеву політику. У цьому році вони забезпе
чили СМСЧ-5 рентгенівським діагностичним комплексом, апа
ратом штучної вентиляції легень з моніторингом дихальних 
функцій, компресором, пульсоксиметром і приладом прове
дення програмованої інфузійної терапії, а також новим авто
мобілем —  “швидкою допомогою ”.

З кожним роком у мозаїці досягнень Славутича з’явля
ються нові імена творчих особистостей, аматорів сцени. Наші 
заклади культури є кращими в області.

38 відсотків населення міста залучені до занять ф ізич
ною культурою та спортом, до участі в міських змаганнях 
“ С тарти н ад ій ” , “ С тартую ть у с і” , “ Ш кіряний м ”яч ” , “М алі 
Олімпійські ігри” ... В місті створено всі можливості для про
ведення ф ізкультурно-оздоровчої та спортивно-масової ро
боти. В цьому році на спорт та розвиток усіх складових його 
діяльності віддано 2 млн. 639 тис. грн. бюджету міста.

Одне з головних завдань Славутича -  реформування ко
мунальної сфери. Славутич має економічні можливості тд 
всі інші аспекти позитивного впливу на рішення інвестора 
вкласти грош і в розвиток комунального господарства. Ці 
плани будемо реалізовувати вже в наступному році.

Хочу подякувати славутчанам за працю, за активну гро
мадську позицію і побажати, щоб у новому, 2008 році ми всі 
разом зробили все, про що давно мріяли, щоб ні в кого не 
згасав вогонь надії, любові і добра!

У добру путь  -  у  новий р ік!
Міський голова Славутича 
Володимир УДОВИЧЕНКО


